
Protokół z obrad
XXXVI Sesji Rady Gminy

z dnia 13 listopada 2014 roku

Na obradach XXXM Sesji Rady Gminy osięciny obecni byli:
Wójt Gminy- p. Jeruy Izydorski
Sekretarz Gminy- p. Halina Urbańska
Skarbnik Gminy- p. Jolanta Smętek
Sołtysi oraz mieszkańcy gminy
Przewodniczący Rady Gminy p. Ryszard BŁaszczyk powitał zebrartych i po stwierdzeniu
kworum otworzył obrady XXXVI Sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 2
Przewodniczący Rady Gminy p. Ryszard BŁaszczyk przedstawił następujący porządek obrad

sesji:
l.Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum.
2. Przedstau,ienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obtad XXXV Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdantę z działalności Wojta z okresu mtędzy sesjami.
5. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy osięciny w kadencji Ż010-2014.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmtan Wieloletniej Prognozy Finansowej nalata20l4-20l8.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budzetu gminy na 2014 rok.

8. Wnioski i interpelacje.
9. Sprawy róŻne.

I0. Zakonczęnie.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Przed przystąpieniem do realizacjl porządku obrad ostatniej sesji w kadencji 2010- 2014
Pierwsza głos zabrałap. Grażyna KamioŃa, dyrektor Publicznego Gimnazjum w osięcinach,
która w imieniu pozostałych dyrektorów szkół podziękowała Wójtowi i Radzie Gmtny za
współpracę. Dyrektorzy szkół wręczyli kwiaty Wojtowi Panu Jerzemu Izydorskiemu,
Przewodniczącemu Rady Gminy Panu Ryszardowi Błaszczykowi oraz przewodniczącem|]

Komisji oświaty, Kultury, Zdrowiai Spraw Socjalnych Panu Leszkowi Cybulskiemu.
Kolejno Przewodniczący Rady Gminy powitał na sesji Pana Benedykta Rakowskiego

właściciela ZaĘaduTransportu Handlu i Usług Sp. z o.o w osięcinach, który zostałzaproszony
na XXXVI Sesję Rady Gminy. Wójt i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli p. Rakowskiemu
kwiaty z okazji}S-|eciafirmy i podziękowano zawspieranie wszelkich inicjatyw społeczności
gminnej. Podziękowania p. Rakowskiemu przekazał równieŻ Starosta Radziejowski Pan

Henryk Gapiński, ktory także był obecny na sesji.

Pan Benedykt Rakowski podziękował zamiłe ptzyjęcie za Wręczone podziękowania

i kwiaty.

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realtzacji porządku obrad.

Ad. pkt 3
Zaprzyjęciem protokołu z obrad XXXVI Sesji rady Gminy głosowali wSZyScy obecni radni'



Ad. pkt 4
Sprawo zda nię z działalno ści międzys e syj nej prze dstawił Wój t.

Nie wnoszono uwag co do przedstawionęgo sprawozdania.
Ww sprawozdanię stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu'

Ad. pkt 5
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy osięciny
w kadencji 2010-2014. Nie wnoszono uwag co do przedstawionego sprawozdania.
Ww sprawozdanie stanowi załączrik nr 3 do niniejszego protokołu'

Ad. pkt 6

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018
przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniazący
przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 12- ,,Za",0_ ,,przeciw'', 0- ,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXXVI|286|2014 w sprawie
zmian Wielo I etniej Pro gnozy Finans owej na lata 20 I 4 -20 I 8 .

Ww uchwała stanowi załączniknr 4 do niniejszego protokofu.

Ad. pkt 7
Projekt uchwały w sprawie zmian do budzetu gminy na2014 rok przedstawił Przewodniczący
Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Następnie
Rada w głosowaniu:
- 72- ,,Za",0_ ,,przeciw''' 0- ,,wstrzym.się"- podjęła uchwałę Nr XXXVI|Z\712014 w sprawie
zmian do budzetu gminy na20l4 rck.
Ww uchwała stanowi załączniknr 5 do niniejszego protokołu'

Ad. pkt 8

Brak wniosków i interpelacji.

Ad. pkt 9

Głos zabrał Starosta Radziejowski Pan Henryk Gapiński' Podziękował za wszystko co gmina

osięciny robi dla całego powiatu. Przypomniał, Że gmina osięciny ze względu na małe

zadłuŻenię ma szanse rozwoju w przyszłości, są SZanSę na pozyskanie środków z Porozumięnia

Gospodarczego. Komitet Sterujący Porozumienia będzie decydował iIe przyznać środków
danej gminie.
Starosta poinformował, że jest zgoda na sprzedanłę 26 ha ztęmi która jest przy pŁywalni w
związkuztymbędzie to duzy wkład własny do wszystkich inwestycji powiatov\ych. Będzie to

wkład własny ptzeznaczony na remonty dróg powiatowych, na inwestycje' które wskuŻągminy
t dołoŻą swoją cegiełkę. Starosta wytaził nadzieję, ze współpraca pomiędzy starostwem' a

gminą osięciny będzie się dobrze układała.
Przewodniczący Rady Gminy p. Ryszard Błaszczyk podziękował Staroście za zabranie głosu,

a następnie podziękowaŁ zawspoŁpracę w imieniu swoim i całej Rady Gminy.
Kolejno Przewodni czący podziękował za cńery lata współpracy wszystkim radnym i wójtowi.

Po wypowiedzi Przęwodniczącego głos zabraŁ Wójt, równiez podziękował wszystkim

za współpracę i Życzył aby następne kadencje były równie dobre.



Dalej Przewodnicząay Rady Gminy udzielił głosu Panu Romanowi Chenc, prezesowi
Spółdzielni ,,Jutrzenka'', który podziękował za wspólnie wykonane inwestycje w mrjającej
kadencji' Pan Chenc przypomni aŁ, Że po raz pierwszy od wielu lat nie brakowało latem wody.

Na koniec zostały wTęczone podziękowania radnym kadencji 20L0-2014, a Wójt wIaZ Z

Przewo dnic Zącym wr ęczyli wszystkim sołtysom książki.

Po zrealizowaniu wszystkich punktów z porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy
podziękował wszystkim obecnym i zamknfl' obrady XXXV Sesji Rady Gminy.
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